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W imieniu rniesz-haficor.v ulic.v l-iSciastej i okolicenych ulic zlvracam sig z prtl$bq o wyznaczente

przel*cia dla pieszych przy skrz,v2owaniu te; ulicy z Al. .lana Pawla ll.

W najbli2szym s4siedztwie nie ma przeiScia dla pieszych, co powoduie, ze mieszkafrc,v

atr-y prze.i$c na drug4 stronE ulicv musz4 iSc kilka^set metrow.

Przei$cie dla piesz_vch rv t1m miejscu jest bardzo potrzebne ponicwaz wielu okolicznych miesz.kaicCIrv

korzysta z mini- ryneczku us;-tuowanego nieopodal ulicy [,i$ciaste..;.

Proszg Pana Prezydenta o pomoc rv tej sprawie"
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